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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  14/01/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

            2) Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

             3) Υπουργό  Δικαιοσύνης 

 

ΘΕΜΑ:  «Στα συρτάρια η κυβερνητικά υποσχόμενη, εξυγίανση των 

Ναυπηγείων Ελευσίνας» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

 Στην από 12/01/2022 επιστολή του Σωματείου Εργαζομένων Ναυπηγείων 

Ελευσίνας (Σ.Ε.Ν.Ε) προς το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας, μεταξύ άλλων 

αναφέρεται ότι παρά την εκπόνηση του πολυπόθητου σχεδίου εξυγίανσης 

των Ναυπηγείων Ελευσίνας από τον ειδικό εμπειρογνώμονα, αυτό έχει 

λησμονηθεί  από το Υπουργείο και το αρμόδιο τμήμα του Πολεμικού 

Ναυτικού. 

 

Συγκεκριμένα, φέρεται πως μετά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σχεδίου 

εξυγίανσης από τον ειδικό εμπειρογνώμονα εκ μέρους του νέου επενδυτή, 

αυτό Σας υπεβλήθη προκειμένου να λάβει την συγκατάθεση Σας για 

θέματα που  σας αφορούν. Εν συνεχεία, θα κατατίθετο στην ελληνική 

Δικαιοσύνη προς επικύρωση. Ωστόσο, σύμφωνα με την άνω επιστολή 

αυτό φέρεται να λιμνάζει σε γραφεία αρμοδίων του Πολεμικού Ναυτικού 

και του Υπουργείου.  Έτσι, το άνω σχέδιο ουδέποτε επαναπροωθήθηκε 

στον ειδικό εμπειρογνώμονα, ώστε να συνεχίσει η διαδικασία.  

 

Αυτό έχει ως αποτέλεσμα, οι εργαζόμενοι των Ναυπηγείων Ελευσίνας να 

περιμένουν καρτερικά την πολυπόθητη έγκριση του σχεδίου εξυγίανσης, 

έτσι ώστε να επιστρέψουν στην εργασία τους και να μπορούν να 

συντηρήσουν τις οικογένειες τους.  
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Αλγεινή εντύπωση προκαλεί το γεγονός ότι  παρά την πρόταση της 

«Fincatieri», η οποία φέρεται να είχε χαρακτηρισθεί από τον Κυβερνητικό 

Εκπρόσωπο ως σωτήρια και την χρηματοδότηση της «ΟΝΕΧ» από το 

«DFC» (κατόπιν και της σχετικής νομοθέτησης του Κοινοβουλίου των 

Η.Π.Α), αυτά δεν  λαμβάνουν της αρμόζουσας σημασίας από την ελληνική 

Κυβέρνηση. 

 

Η στάση της ελληνικής Κυβέρνησης συνεπώς και η υποβάθμιση της άνω 

πρότασης, συνοδευόμενης με τις υπόλοιπες συγκυρίες δημιουργούν 

ποικίλες αμφιβολίες για το ποια εν τέλει είναι η πραγματική κυβερνητική 

επιθυμία. Από τη μία η προώθηση συγκεκριμένων ιδιωτικών συμφερόντων 

και από την άλλη εξυπηρέτηση αλλοδαπών συμφερόντων, που αφήνουν 

ελάχιστο κενό για τα  Ναυπηγεία της Ελευσίνας και τους εργαζόμενους 

τους να ορθοποδήσουν.  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται  οι Υπουργοί: 

1) Για ποιους λόγους, το προτεινόμενο ως βιώσιμο σχέδιο εξυγίανσης 

των Ναυπηγείων Ελευσίνας, λιμνάζει στα συρτάρια του 

Υπουργείου ή οποιουδήποτε επιτελικού γραφείου, σύμφωνα με την 

άνω επιστολή; 

2) Προτίθεσθε να αναλάβετε προσωπικά την επίσπευση της έγκρισης 

και την συνέχιση της διαδικασίας, όπως ορίζει ο νόμος; 

3) Προτίθεται το αρμόδιο Υπουργείο να ενημερώσει την Εισαγγελία 

προκειμένου να διεξαγάγει έρευνα για τους λόγους που το σχέδιο 

εξυγίανσης των Ναυπηγείων έχει λησμονηθεί; 

4) Προτίθεσθε να στηρίξετε την επαναλειτουργία των Ναυπηγείων 

Ελευσίνας με την υποστήριξη κορυφαίων παγκοσμίως οργανισμών, 

έτσι ώστε εκατοντάδες εργαζόμενοι να επιστρέψουν στην εργασία 

τους; 

 

                             Ο ερωτών Βουλευτής 

                                      Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




